
 
 

Interpellation: Vad görs för att förbättra trafiksituationen i Ljungsbro? 
 

Under vintern och våren har jag blivit kontaktad av oroliga invånare i Ljungsbro gällande 
trafiksituationen i Ljungsbro i allmänhet och Adamstorpsvägen i synnerhet. Adamstorpsvägen har 
blivit en genomfartsled för de som ska ta sig till Ljungsbro centrum. Jag har själv varit på plats och 
bevittnat bland annat  tung trafik som i höga hastigheter som kränger mellan farthinder utanför 
skolan och förskolan på Adamstorpsvägen. Det är en smal väg som inte är gjord för att hantera den 
mängd bussar och annan tung trafik som dagligen passerar vägen förbi Eraskolan och förskolan 
Evastigen. Därtill kommer att flertalet parkeringsplatser längs med vägen kräver att man måste 
backa ut på Adamstorpsvägen.  

Den 24/1 2023 deltog jag på ett trafikmöte om Ljungsbro och  Berg. Bland annat inkom följande 
synpunkter angående Adamstorpsvägen till Miljö- och samhällsbyggnadsförvaltningen enligt mail 
från trafikplanerare som deltog på mötet:  

● Mycket trafik  
● Smal  
● Endast gångbanor som cyklister kör på 
●  Hastighetsöverträdelser  
●  Backning ut mot gatan  

 

Mot bakgrund av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt kommunalråd: 

 

- Är S+M-styret nöjda med den beskrivna trafiksituationen på Adamstorpsvägen? 

 

- Avser S+M-styret att åtgärda trafiksituationen på Adamstorpsvägen? Om svaret är ja. I så 
fall vilka åtgärder?  

 

 

Åsa Wennergren, gruppledare 

Liberalerna Linköping 
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